
 

 

 

 

Zadeva: vprašanja in odgovori v sklopu virtualne okrogle mize 'Cepljenje proti 

covid-19' z dne 8. 9. 2021 

 

 

V1: Pozdravljeni, če sem prav razumel prof. Štruklja, je za 3 dozo (po 2 dozah Pfizerja, ki 

spodbuja tvorbo protiteles) bolj smiselno izbrati cepivo, ki bolj spodbuja T-spominske 

celice (Astra?, Jennsen?). Ali bo to v UKC Mb mogoče? 

O1a: Za tretji odmerek je priporočeno glede na slo priporočila le mRNK cepivo (Pfizer, 

MOderna). 

O1b: Pozdravljeni, v tem primeru bo več T-spominskih celic in manj titra specifičnih protiteles, 

kar je generalno najboljši diapazon, če je bil že po 2. cepljenju visok titer protiteles. Bo 

pa reaktogenost nekoliko večja in počasi se vektorskih cepiv  manj naroča, zaradi tega 

posvetovalna skupina o cepljenju bolj preferira mRNA kot poživitveni odmerek. 

 

V2: Spoštovani, ali je glede na tako slabo precepljenost v razpravah z odločevalci ter na MZ 

bilo postavljeno vprašanje o uveljavitvi obveznega cepljenja, ki naj bi ga ZNB omogočal 

oz. celo zapovedoval za zaščito zdravja prebivalstva v takšnih primerih, in kakšen je bil 

odziv? 

O2: Gotovo je razmišljanje v smeri obveznega cepljenja zelo pereča tema, ki zajema številne 

segmente, ne le zdravstvenega aspekta. Čisto strogo medicinsko gledano in upoštevaje 

izjemno kolateralno škodo v zdravstvu, šolstvu, ekonomiji, ki jo utrpijo vsi državljani, bi bila 

visoka precepljenost nujna. Kako jo doseči je drugi vprašanje. Odločevalci so s 

problematiko seznanjeni in tudi z ostalimi možnostmi (obveznost itd...), ki so lahko 

dvorezen meč. 

 

V3: Kakšno je vaše mnenje o 3. odmerku, ga priporočate, in katero vrsta cepiva prejmemo? 

O3: Cepljenje je priporočeno za vse starejše od 70 let in stanovalce DSO in imunsko oslabele. 

Ostali se lahko cepijo (cepljenje je možno za vse). Priporočena so mRNK cepiva. 

Govorimo o tretjem odmerku. 
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